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ПРЕДМЕТ: Отворено писмо УПРАВИ МХ ЕРС-а 
 
 
 
 
Поштовани, 
 
 
Синдикална организација РиТЕ Угљевик, овим писмом жели да искаже своје 
НЕЗАДОВОЉСТВО И РАЗОЧАРЕЊЕ, ЗАКЉУЧЦИМА Колегија директора од 
24.07.2015. године. 
 
Питамо се да ли је могуће да Управа МХ ЕРС-а као предлагач ЗАКЉУЧАКА, 
није свјесна шта овим ЗАКЉУЧЦИМА чини према својим ПРОИЗВОЂАЧИМА И 
ДИСТРИБУТЕРИМА. Како на терену да објасни својим ПРОИЗВОЂАЧИМА И 
ДИСТРИБУТЕРИМА који у ненормалним условима дају производњу? Како је 
могуће, да ви, кабинетски атакујете на произвођаче, и ви,  који не живите од 
плате, тражите да радници дају своју сагласности, да им укинете крваво 
зарађени комад хљеба? 
 
Свјесни смо ми да је наша привилегија шта радимо у систему ЕРС-а. Свјесни 
смо и друштвено одговорни, да осим нас треба још неко да живи и да један 
дио зарађених наших средстава, стоје држави на располагању. То смо 
показали више пута, да смо несебични. 
 
Није нам јасно, да укидањем наше зимнице и огрева, не видите, да дио 
пореза узимате од државе, ко ће вам то дозволити? 
 
Производњу треба мотивисати, а не демотивисати.  
 



 
Знамо добро, да ван ЕРС-а, нема производње и да наше колеге радници 
тешко живе. За привреду која  не ради и не функционише, нисмо ми криви, 
радници у ЕРС-у. 
Неспособност коју сте показали код одбране повећања цијене електричне 
енергије, желите преко радничких леђа  да испеглате. Ми вам кажемо да то 
неће моћи. 
 
Нарушили сте цијене у оквиру МХ, између Хидро и Термо енергије. Како је 
могуће, да се цијена производње  Хидро енергије, приближи цијени 
производње из Термоелектрана? Како је могуће да инвестирање пролази 
поред вас, без квалитетно урађених студија опревданости? Како је могуће да 
се сви у ЕРС-у, бавимо само набавкама, од портира до УПРАВЕ МХ ЕРС-а? 
 
Како да објаснимо на терену, да је ова година уштеде? Како да објаснимо 
људима, да још није урађен пресјек по Зависним предузећима, колико је тога 
уштеђено? Декларативно се изјашњава Колегиј, директори,  да треба 
штедјети, а на терену се то не види. 
 
Са овим ЗАКЉУЧЦИМА сте тактички скроз омашили.  
Требало се ићи другачије у припрему свега. 
Сад да искористимо ову прилику да упитамо гдје су двије базне електране у 
свему овоме? 
Демотивишете раднике, не признајете нам произвођачке цијене, причате 
нам да имамо велики број запослених, да треба да  смањимо плате. Збуњени 
смо и ништа нам није јасно. Управа МХ ЕРС-а зна добро кроз шта пролази 
РиТЕ Угљевик , подјели лежишта, концесије .... 
 
У часописима ЕРС-а  се пише и претежира партијски рад. Несмије се то 
дешавати, ствара се велико незадовољство. 
 
Навешћемо вам само један примјер: 
 
2004. године акумулирани губитак РиТЕ Гацко је био 170.000.000,00 КМ. 
Донешена је Одлука Владе да тај колектив иде у стечај. Тадашња Управа МХ 
ЕРС-а је смогла снаге, да не дозволи да РиТЕ Гацко оде у стечај. Садашње 
унутрашње снаге у МХ ЕРС-а, упорно раде на томе да ова два колектива угасе.  
 



Господо, будите сигурни, да вам то нећемо дозволити! 
 
Бићемо слободни да Вас замолимо, да још једном преистпитате ваше 
Закључке, и да озбиљно сједнемо и разговарамо.  
 
Посебно ћемо замолити нашег ресорног Министра, да нам у свему помогне. 
Ми смо до сада имали пар састанака, гдје смо наилазили на коректан однос и 
разумијевање. ЗАЈЕДНО, СКУПА, МОЖЕМО ПУНО УРАДИТИ КРОЗ 
РАЗГОВОРЕ. 
 
 БЕЗ РЕВИЗИЈЕ ПРОШЛОСТИ НЕМА БУДУЋНОСТИ! 
 
 
        СИНДИКАЛНИ ОДБОР 
                РиТЕ УГЉЕВИК 
 
 
 
ДОСТАВИТИ:       
1. Министарство Енергетике,          
    рударства и индустрије РС        
    Н/р Министар Петар Ђокић 
2. Министарство рада и борачка питања 
    н/р Министар  Миленко Савановић 
3. Управа МХ ЕРС-а 
     н/р Генер.директора Милекић Браниславе 
4. Одбор Синдиката ЕРС-а 
     Н/р Предсједника Бјелица Небојша 
5. Главни одбор ЕНЕРГЕТИКЕ РС 
    Н/р Предсједника Остојић Слободана 
6. Управи РиТЕ Угљевик 4 х 
7. Синдикални одбор (регистар) 
8. ОГЛАСНЕ ПЛОЧЕ 3 Х 
9. МЕДИЈИМА – РТС 
          БН 
          АРЕНА 
          СКАЛА РАДИО 
          АЛТЕРНАТИВНА ТЕЛЕВИЗИЈА 


